


A: FIG. 1 VISIBLE CORD
A: 詳見圖1 

B: FIG. 2 HIDDEN CORD
B: 詳見圖2

注意 在更換燈泡，清潔，連接到電源等任何操作之前，請關閉電源。如果有需要，請

聯繫當地水電技師協助安裝。

A) 電線外露的牆面安裝 ( 詳見圖1)

B) 直接銜接到牆內的電線 (隱藏電線) (詳見圖2)

- 這牆面上做記號，鑽洞，安插電線，並將螺絲固定到牆上來安裝燈(詳見圖 1 / 2)

- 選項A (詳見圖1), 將壁燈直接鎖上牆面

- 選項B (詳見圖2), 將電線剪到適合的長度，將主要電源線接上燈具並鎖上牆面

IP44安裝方式

如果由於特定原因導致燈泡不能作為選項B安裝，可以通過Vipp台灣總代理另外購

買專門設計的壁掛式適配器。如果將燈泡安裝在IP44區域，則必須使用指定的壁掛

式適配器。請注意，IP44等級僅適用於選項B。

FIG. 3 LIGHT BULB CHANGE   /  燈泡替換
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ATTENTION: Switch off the power supply before any operation such  

as replacement of the bulb, cleaning, connection to mains etc. (fig. 3)

1.	 Loosen the finger screw on the back of the lamp shade while holding 

underneath the glass diffuser.

2.	 Remove the glass diffuser and change the bulb.

3.	 Re-mount the glass diffuser by clicking it in on the front side of the lamp.

4.	 Tighten the finger screw to secure the glass diffuser. 

 
注意，在进行任何操作之前要关闭电源，例如更换灯泡，清洁，链接到电源等。（见图3）

1.	 握住玻璃扩散器下方，同时松开灯罩背面的手拧式螺丝。

2.	 取下玻璃扩散器并更换灯泡。

3.	 把玻璃扩散器装上并扣好。

4.	 拧紧手拧式螺丝以固定玻璃扩散器。

ATTENTION: Switch off the power supply before any operation such as 

replacement of the bulb, cleaning and connection to mains. Qualified local 

assistance may be necessary to ensure correct preparation and installation of 

your lamp.

 

A. Surface mounted with externally routed cord (visible cord) (see fig. 1) 

B. Surface mounted directly on electrical junction box (hidden cord) (see fig. 2) 

 

- Mark for holes on the wall, drill and insert wall plugs (see fig. 1 / fig. 2). 

- Option A (see fig. 1), mount the lamp by securing the screws to the wall. 

- Option B (see fig. 2), cut the cord to the correct length, connect to mains 

   and mount lamp by securing the screws to the wall/junction box.

WALL MOUNT ADAPTER/IP44 OPTION 

If the lamp for specific reasons cannot be installed as option B, a specially de- 

signed wall mount adapter can be acquired (sold separately) by visiting vipp.

com. The specified wall mount adapter must be used if the lamp is to be instal-

led in a IP44 zone. Note, the IP44 rating is only applicable if option B is used.  
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